
MČR JUNIORŮ A JUNIOREK 

2015 
Zpráva trenéra  

Trenéři : Dušan Koza , Roman Martínek 

Závodníci : 

Jméno   příjmení   celkem  výhry prohry  umístění 

Alena   Chwastarzová 57kg  4  3 1  3.místo 

František Šmehlík 73kg  4  4 0  1.místo 

Lukáš  Selecký  66kg  4  3 1  3.místo 

Jiří  Svoboda 81kg  4  3 1  3.místo 

Michael Raška  100kg  5  3 2  3.místo 

Tomáš  Pustějovský 90kg  2  0 2  bez. um. 

Jakub  Král  +100kg  3  2 1  2.místo 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Hodnocení mistrovství: 

Mistroství proběhlo v naprosto dokonalé Městské sportovní hale v Chomutově na třech tatami. 

Soutěž byla skvěle organizována a nedocházelo ke zbytečným prostojům. Také finálové bloky se moc 

povedli a bylo to krásné vyvrcholení prestižního turnaje v rámci České republiky. 



Moc děkujeme pořadatelům za krásné mistroství. 

 

 

Hodnocení jednotlivců: 

Alena Chwastarzová: 

V turnaji trošku byla škoda a smůla, že hned první utkání dostala Holčákovou z Hranic, na kterou si 

vůbec nevěří a šla do utkání předem poražena. Taky to tak dopadlo. Pak když už se uklidnila, že jí 

nemůže potkat, byl to úplně jiný výkon a jiná Alča. Házela krásné ipony a po zásluze v opravách 

dokráčela pro bronzovou medaili. Hezký výkon. Gratuluji k medaili. 

František Šmehlík: 

František prošel letošním turnajem naprosto suverénně. Ukázala se velmi dobrá tréninková 

připravenost a cílevědomost, která Františka po celý sportovní život doprovází. Nezbývá než popřát 

mnoho štěstí také v turnajích Evropského poháru s následnou nominací na mistroství Evropy juniorů. 

Věřím, že se to může podařit a že to je ve Františkových silách. Moc gratuluji k zisku titulu mistra 

České republiky. 

Lukáš Selecký: 

Lukáš šel v turnaji dvě těžká utkání. Jedno z Černým a druhé s Hozákem. Bohužel to první nezvládl a 

prohrál na dvě wazari, ale to druhé zvládl na jedničku a zaslouženě si odvezl bronzovou medaili. 

Škoda že utkání s Hozákem nezvládl úplně stejně i na Extralize o týden dříve. Mohlo to pro nás mít 

cenu zlata. No nevadí.  Pro Lukáše myslím povedené mistroství, i když jsme asi mysleli na víc. Přesto 

máme obrovskou radost z medaile. Gratuluji 

Jakub Král: 

Kuba si odvedl svoje. V utkáních, kde byl favoritem, vyhrál a v utkání s Uhrem prohrál, tak jak to 

prostě v současné výkonosti je a je potřeba se proti tomu ohradit jedině zvýšeným úsilím. Jinak to 

nepude. Je dobře, že utkání s ostatními zvládl na výbornou a získal stříbrnou medaili zcela po zásluze. 

Gratuluji 

Michael Raška: 

Michal se pral hezky. Jsou tam patrné krůčky kupředu. Je tam pořád mnoho co zlepšovat, hlavně boj 

o úchop, pohyb po tatami a technickou stránku osobních technik. Jinak nemám, co bych Michalovi 

vytknul. Je potřeba trpělivě makat dále a vydržet. Pěkný turnaj a krásný výsledek. Gratuluji. 

Jiří Svoboda: 

Jirka moc chtěl, ale v rozhodujícím semifinálovém utkání nestačil na Švestku. Prohrál celkem jasně a 

nezbývalo, než se soustředit na boj o třetí místo. To se Jirkovi moc povedlo a po ukázkové tomoe 

nage s Jerglíkem si odvezl zaslouženě bronzovou medaili. Přesto si troufám tvrdit, že příprava 



v Jirkově podání nebyla zcela optimální. Občasné výpadky v tréninku se jistě v tomto turnaji projevili. 

Jasně vím, že maturuje. Moc gratuluji. 

 

Tomáš Pustějovský: 

Tomáš moc chtěl, moc dřel, ale tentokráte to byli dvě prohry. Nijak drtivé. Naopak velmi těsné. Více 

bych to nerozebíral. Tomáš pořád nedokáže hodit po nástupu do techniky. Zavěsí se na soupeře a 

stoji. Čeká, že spadne sám. Nehází. Musíme na tom dál pracovat. S Tomášovým přístupem jsem byl 

ale moc spokojen. 

  

 

 

Závěrečné slovo trenéra: 

Bylo to pro náš klub 1.JCBO druhé nejúspěšnější mistroství juniorů od jeho revitalizace. Bylo to z naší 

strany povedené mistroství. Mohlo být ještě o malinko lepší, ale na kdyby se nehraje a nehraju ani 

já!!! Přesto to kdyby zmíním. Kdyby s námi odcestovali ještě Jan Pátek a Kristýna Polášková, kteří 

z různých osobních a zdravotních důvodů nemohli odcestovat a byli by v pořádku. Mohlo být úspěchů 

ještě více. 

Přesto tento turnaj kvituji velmi pozitivně. Ukázal nám naše slabiny. To je: horší boj v kumi kata. Dále 

pak technický projev technik a v neposlední řadě stále problémy v boji v Ne waza. Je to sice možná 

klišé, ale já to tak vnímám. Na tyto stránky se teď musíme více zaměřit. 

Děkuji všem za vzornou reprezentaci našeho milovaného klubu 1.JCBO. Byl tu úžasný víkend ve 

společnosti s vámi. Moc Vám za to děkuji a těším se na další. 

 

V Ostravě 1. 5. 2014                                                                             Dušan Koza, tr. 1.JCBO 

 


